
Ishøj Kommune - Kultur og Fritidsudvalget Torslunde d. 23-3-2018

Att: Formand Sengül Deniz og Kulturchef John Romlund Kristensen

Ansøgning vedrørende fremtidigt samarbejde og forhøjet tilskud til Torslunde/-
Ishøj festivalen i år 2019 og 2020

Jeg fremsender hermed som aftalt, forslag til budget og således de økonomiske rammer for et samarbejde 
over de næste par år. Jeg henviser i øvrigt til behageligt møde, afholdt i efteråret på kommunen og til Jeres 
skrivelse af d. 30-11-2017. Endvidere henviser jeg til vores indledende ansøgning fremsendt sommer 2017 
(vedhæftet), hvoraf detaljer om formål, ambitioner, ide og projekt fremgår. 

Kort opsummering af projekt - og forklaring til budget:

Overordnet ønsker Torslunde/Ishøj Festival, at skabe endnu bedre rammer og muligheder for, at endnu 
flere musik glade mennesker - i og omkring Ishøj Kommune - kan være en del af vores musikfestival, som 
har eksisteret i 18 år. Vi ønsker at forøge antallet af gæster - fra de ca. 900 gæster i dag – til ca. 1400 gæster 
i år 2020. Dette ved hjælp af større økonomisk støtte fra Ishøj Kommune og sponsorer – samt øget entré og 
bar indtægter. Det er primært musikken – med større og bedre topnavne – sammen med en forbedret 
teltplads og med bedre logistik – som vil kunne tiltrække disse ca. 500 ekstra gæster i fremtiden. 

Vi har opstillet et budget, og der er hermed lagt op til at vi allerede i 2019 skal være 1200 gæster. Det 
kræver et større telt, mere lyd, lys og anden scene type, flere vagter, hegn, toiletter etc. Dette afspejlet i 
budgettet og estimeret efter bedste evne. Denne opgave og dette spring, vil vi ikke kunne løfte uden et 
større tilskud over de næste år fra vores hovedsponser – Ishøj kommune. 

Vi har som aftalt på mødet koordineret år 2018 musikken med Ishøj Kulturcaffé, og vil sikre denne dialog 
fremadrettet. Vi vil fremover gå tilbage til at afholde festivalen i Maj måned. (Dog ikke nødvendigvis på 
samme weekend – grundet helligdage/miniferier etc.), og vi er villige til at lave en aftale om for de næste 3 
– 5 år. 

Vi håber rigtig meget på, at Vi sammen – ikke alene kan fortsætte succesen - men at Vi sammen kan skabe 
noget større og mere unikt, til glæde for de mange musikelskende borgere i kommunen. Vi ønsker derfor 
gerne en forsat drøftelse med kommunen og er til rådighed hvis der er spørgsmål. Vi håber således meget 
på, at kommunen vil imødekomme vores ansøgning på en forhøjelse af kommunens tilskud til festivalen i år 
2019 - og igen i år 2020 jf. budget.  

På vegne af festivalens bestyrelse 

V/Formand 

Karsten V. Kehler



     


